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Deixem enrere el 2018, un any on la política ha marcat el dia 
a dia en molts aspectes, un any emocionalment dur per a 
moltes persones. 

En l’àmbit municipal hem continuat treballant per millorar 
les condicions dels cornellanencs i cornellanenques: amb 
polítiques més socials, defensa de l’educació (disminució 
de ratios, escoles de segona oportunitat), demanda de més 
habitatge protegit i per persones amb risc d’exclusió social, 
polítiques d’integració social per als migrants, contribució a les 
polítiques feministes i de lluita contra la violència masclista, 
petició de millora de les subvencions i les corresponents 
justificacions, defensa del patrimoni de la ciutat, més 
zones verdes, plans específics mediambientals, millora del 
clavegueram i de la neteja de la ciutat, redefinició del Pla de 
Mobilitat, foment de la participació ciutadana, denúncia de la 
situació dels presos polítics i de la criminalització dels docents 
de l’escola pública catalana i dels CDR i la defensa dels drets i 
les llibertats de la ciutadania, entre d’altres.

Però el 2018 també ha estat l’any de la visualització de 
l’augment del feixisme i de la impunitat que continua tenint. 
Un any on la judicialització de la política ha permès que 
tinguem presos i preses polítiques i es tracti com a terroristes 
a persones que han obert peatges, tallat carreteres o que 
simplement s’han manifestat pacíficament. Un any on Europa 
ha tornat a ser la vergonya amb la “crisi” dels refugiats, dos 
mil persones han deixat la vida al Mediterrani i en segueixen 
morint milers que fugen de la guerra. Un any on, a l’estat 
espanyol, hi han hagut 97 feminicidis, o sigui, 97 dones que 
han estat assassinades pel fet de ser dones. 

Així doncs, encetem un nou any on la lluita feminista 
continuarà sent un dels nostres pilars, perquè no entenem la 
política si no és amb visió feminista, perquè hem de garantir 
que les dones tinguem igualtat de condicions i evidentment 
perquè ens volem vives i lliures. I més, quan la “justícia” 
permet que els membres de la manada continuïn en llibertat, 
mentre ens continuen assassinant, i quan certs partits volen 
fer possible que això continuïi sent així.

Però el 2019 també serà un any que ens ve marcat per les 
eleccions municipals i europees i pel judici al “procés”.

Per tant, un any on tenim la possibilitat de realitzar canvis 
al municipi, un any on nosaltres continuarem treballant al 
costat de les entitats, de les associacions i de la ciutadania, 
per millorar la ciutat i la vida dels cornellanencs i de les 
cornellanenques. En resum, continuarem fent poble, fent 
ciutat, fent Cornellà, fent República i lluitant per la llibertat 
dels presos i preses polítiques i el retorn dels exiliats i exiliades.

Per un 2019 de lluita i llibertat!

El Grupo Municipal de Ciutadans presentó dos propuestas en 
el último pleno del año para poner remedio a algunas de las 
deficiencias en servicios detectadas en la ciudad. 

Como sabéis y nos habéis hecho llegar muchos 
cornellanenses y otros ciudadanos que visitan nuestra ciudad, 
en Cornellá hay una falta de lavabos públicos gratuitos en 
zonas especialmente concurridas y con gran afluencia de 
personas, especialmente en los parques y las zonas infantiles. 
Si además añadimos que principalmente los usuarios son 
niños y personas mayores, pasar ratos prolongados en estos 
espacios de la ciudad se vuelve difícil, porque la inexistencia 
de lavabos públicos provoca molestias innecesarias a las 
personas que están disfrutando de estos espacios, que en el 
mejor de los casos deben acudir a comercios de hostelería 
y en el peor se ven forzados a conductas incívicas. Nuestros 
vecinos y visitantes tienen derecho a disfrutar de los espacios 
públicos en su plenitud, además con unas prestaciones 
adecuadas y preservando su dignidad e intimidad.

Por ello, para seguir dando un buen servicio a nuestros 
vecinos y por tal de potenciar espacios como elementos de 
mejoras de la calidad de vida, proponíamos la instalación 
de lavabos públicos gratuitos, modernos, adaptados a 
la normativa para personas con movilidad reducida en 
zonas estratégicas de la ciudad. El PSC volvió a votar 
en contra. En 2016 presentamos una iniciativa similar y 
los socialistas argumentaron que los motivos eran por 
inseguridad y el incremento del coste de los servicios de 
limpieza, justamente dos temas que tienen descuidados el 
actual equipo de gobierno. Volvieron a votaron en contra 
de mejorar estos servicios, pero sorprendentemente 
argumentaron esta vez que están estudiando la propuesta. 
Será que como ahora en mayo hay elecciones municipales, 
empiezan a escuchar a los vecinos.

Por otra parte en el pleno de diciembre proponíamos 
también una iniciativa para habilitar plazas de aparcamiento 
de uso reservado y con tiempo limitado en zonas próximas 
a farmacias donde haya dificultad de realizar paradas o 
estacionamientos. El objetivo de esta propuesta era facilitar el 
acceso rápido a la adquisición de medicamentos que algunas 
veces se complica extraordinariamente en farmacias de la 
ciudad. El PSC también se opuso.

Y es que el objetivo de Ciutadans es mejorar y hacer 
más fácil la vida a los cornellanenses, con este propósito 
trabajamos día a día, así entendemos la política municipal.

Recordad que podéis contactar con nosotros en la Oficina 
Ciudadana de Can Vallhonrat, en nuestra sede ubicada en el 
Barrio Fontsanta en c/Barcelonés 17, en el correo electrónico 
(ciutadans-@aj-cornella.cat) y en las redes sociales. 
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